
Diákjóléti Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. szeptember 29. (15:30-17:01)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

2. Lillik Dóra                                    Pályázati- és kollégiumi referens

3. Németh Fanni                               Esélyegyenlőségi referens

4. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Diákjóléti Bizottsági ülése 3 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot a Bizottság 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. A félév menetének átbeszélése

2. Mindenki Segít Nap

3. Jótékonysági vásár

4. ISzTK keret jelenlegi helyzete, pályázatok ütemezése

5. Egyebek

A Bizottság 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1



1. A félév menetének átbeszélése

Fejes Zsófia azt kérdezi, hogy mennyire vannak leterhelve a Bizottság tagjai az
egyetemi tanulmányok miatt ebben a félévben. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy főleg
februárban, mert akkor lesznek a vizsgái, Németh Fanni pedig azt mondja, hogy számára az
októberi időszak lesz nehezebb.

2. Mindenki Segít Nap

Fejes Zsófia azt mondja, hogy beszéljék át, hogy hogyan legyen idén a Mindenki Segít
Nap. Szerinte kissé át kellene dolgozni és azt javasolja Németh Fanninak, hogy ebben az
évben legyen mellette plusz 2 ember, akik segítenek szervezni. Így azt saccolják, hogy olyan
2-3 hét alatt lehetne megszervezni, mert a tavalyiból kifolyólag Németh Fanninak már van
benne gyakorlata és kapcsolatokat is szereztek már.

Fejes Zsófia azt kérdezi, hogy mit gondolnak a jelenlévők arról, hogy már túl hideg-e
az idő az önkéntes kutyasétáltatás programhoz, de a Bizottság tagjai azt válaszolják, hogy
szerintük nincsen.

Németh Fanni azt kérdezi, hogy idén is 1 naposra tervezzék-e az eseményt, de Fejes
Zsófia azt válaszolja, hogy lehet egy hetes is.

Fejes Zsófia azt kérdi, hogy Németh Fanni gondolkodott-e azon, hogy kiket lehetne
felkérni, hogy segítsenek megszervezni a Mindenki Segít Napot. A következőkben a
potenciális segítőkről történik szóváltás. Mindenképpen fontos a felkérés előtt tisztázni a
pontos dátumot, ami eddig úgy néz ki, hogy november 7 és 11 közé esik.

Még felvetül az a kérdés, hogy mi legyen az esemény hivatalos mörcse, ami
valószínűleg többek között kitűző lesz, mint tavaly, csak egy mérettel talán kisebb az előző
évinél.

3. Jótékonysági vásár

Fejes Zsófia azt mondja, hogy az EHÖK szeretné idén is megszervezni a sütivásárt.
Mivel nálunk tavaly nem aratott túlnyomó sikert, szeretnének helyette más jótékonysági
ötlettel előállni.

Fejes Zsófia arról számol be a Bizottság tagjainak, hogy hallott a Hajléktalan
Óvodáról, akik biztosan bármi nemű segítséget elfogadnának, ezért őket idén
mindenféleképpen szeretné, ha támogatná a PPK HÖK. Németh Fanni azt teszi hozzá, hogy a
BAGázshoz is lehetne adományt juttatni. Például indíthatnánk használt ruhagyűjtést, ami
történhetne az egyetem épületeiben is kirakott dobozokba.
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A továbbiakban arról esik szó, hogy az Önkéntes Kör élére kéne állítani egy személyt,

aki felügyeli és intézi az ottani ügyeket. Fejes Zsófia azt mondja ezzel a kapcsolatban, hogy
lehetne ehhez egy új koordinátori pozíciót létrehozni, amire pályázhatnának a jelentkezők.

4. ISzTK keret jelenlegi helyzete, pályázatok ütemezése

Fejes Zsófia bejelenti, hogy olyan híreket kapott, hogy a meglévő ISzTK keretünkből
le lesz vonva az év végén, nem vihetjük át a maradék összegünket januárra. Emiatt lehetséges
kari pályázatokon gondolkodnak még a következő hónapokra Lillik Dórával.

Fejes Zsófia utána fog érdeklődni, hogy a BTK-n hogyan működik az
utófinanszírozási eljárás, ahol e-mail címen keresztül számolnak el. Ha működőképes, akkor
lehetséges, hogy mi is áttérünk rá.

5. Egyebek

Fejes Zsófia megkérdezi a jelenlévőket, hogy bárkinek van-e beszámolni valója.
Németh Fanni az iránt érdeklődik Fejes Zsófiától, hogy hogyan sikerült lezárni a szociális
támogatás időszakát, mire Fejes Zsófia azt feleli, hogy nem volt könnyű, de jól vették az
akadályt. A következő időszakra 12 embert tervez felkérni szociális támogatások bírálására.

Fejes Zsófia még azt közli a Bizottság tagjaival, hogy mindenképpen szeretne egy
“Hogyan adjuk le a szociális támogatást” kiadványt létrehozni, lenne rá kereslet. A Bizottság
tagjai serényen egyetértenek vele ebben. Azt kérdezi Fejes Zsófia, hogy tudnának-e neki
segíteni ennek az elkészítésében, mire a jelenlévők azt válaszolják, hogy természetesen igen.
Rajtuk kívül Fejes Zsófia azonban még ebben segédkezni fel fog kérni néhány személyt az
előző bíráló csapatból is.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 17:01 perckor lezárja.

Budapest, 2022. szeptember 29.

Fejes Zsófia Téglási Berta
elnök                                                                                               elnök

Diákjóléti Bizottság                                                                        Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK                                                                             ELTE PPK HÖK

3


